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AZUZ: Before we go, well, it starts with the kangaroo boxing a hippo. In this case, a toy hippo, getting the stuffing kick out of it by a kangaroo.

阿祖兹：在节目结束之前，看一则袋鼠拳击殴打河马的故事。在这个事件中呢，玩具河马里面的填充物都被这个袋鼠给殴打出来了。
The dog in the left doesn't seem to mind.

左边的这个狗狗似乎一点也不关心发生了什么。
But look up, there's a lemur, a ruffed lemur just trying to hold on to the rope and that's not getting easier. Then a ring-tailed lemur sidles into the scene, just kind of checking things out.

但是往上看，有一只狐猴，这只领狐猴正试图控制住这条绳子。但是也这项工作也不容易啊，这时呢，一个环尾狐猴悄悄的进入了我们的视线，它只是为了看看事态发展。
Suffice to say, there's a lot going on here. What makes sense is that it's all happening at the Exotic Animal Experience in Orlando, Florida.

我只想说，这里还有很多事情发生。但是，这些都发生在佛罗里达州，多伦多的奇异动物体验中。
The lemurs were like, hey, Roo, lemur alone. What are you doing is kanga- rude. You're leaving that toy in hippo-critical condition. The dog seemed a little hounded by all the activity, showing some signs of ani-malaise.

这些狐猴似乎在说，嘿！别打扰我！你这样做有些粗鲁。你让那个玩具变得很可笑。这个小狗呢，似乎被这些活动搞得有些烦躁，似乎表现出了一些动物焦虑。
But I guess when you live in a zoo, it's anything but a dog's life.

我猜，当居住在动物园里，这绝对不会是一只狗的生活。
I'm Carl Azuz. We hope your weekend is filled with fun and maybe some random entertainment.

我是卡尔·阿祖兹。祝大家周末愉快。
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